

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-01-29

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:03

§ 2 Närvarande ledamöter

Emil Bertilson, ordförande

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Sofia Berander, tillträdande sekreterare

Lovisa Eklund, tillträdande utbildningsansvarig

Parmida Mashhadi, tillträdande utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, tillträdande evenemangsansvarig

Matilda Friberg, tillträdande evenemangsansvarig

Mio Roslund, tillträdande kommunikationsansvarig

Elias Höggren, tillträdande näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Emil Bertilson och Rasmus Wengelin väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-01-09).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har svarat på mail och haft möte med GAIUS projektledare.

Vice Ordförande

Vice ordförande har svarat på mail och skrivit styrelsens avslutande ord som ska läggas ut på Instagram under onsdagen, verksamhetsårets sista dag.

Kassör

Kassör har varit i kontakt med HHGS om de sista justeringarna i ekonomin.

Sekreterare

Sekreteraren har haft mejlkontakt med Mannheimer Swartling om Svenska Juridiska Mästerskapen (se mer information under egen punkt).

Chefredaktör

Chefredaktören har fått ett första utkast av layout på Rättstrycket. Hon har korrigerat det och snart är tidningen färdig för tryckning.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har varit i avslutande telefonkontakt med Korpenansvarig. Han har även haft lagfest för Sveriges Rikes lag där de bland annat valde ut årets spelare.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har fått in klagomål gällande rättsvetenskapen. Utbildningsansvariga berättar att det har varit på tal att göra om rättsvetenskapen men eftersom man även diskuterat att göra om hela juristprogrammet inom några år vet man inte vilka åtgärder som kommer att vidtas. De har även fått klagomål gällande Dungleseminariet under den internationella rätten och att man inte fick rast efter 45min. Utbildningsansvariga har lyft det vidare. Ärendet kring problemet med KEXEN och att man eventuellt skulle vidta några åtgärder kommer lämnas över till nästa utbildningsansvariga som får fortsätta driva det. Utbildningsansvariga berättar även att det är få som har sökt till kursombud för terminen. De har även fått in två olika

SAMO-ärenden. Båda ärendena handlar om diskriminering där studenter har behandlat någon annan student illa.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har svarat på mail. Det har bland annat rört vilket datum som diplomeringsen kommer att äga rum.

Näringslivsansvariga

Näringslivsansvariga har haft löpande mejlkontakt. De har signat avtal med Roschier och haft överlämningsmöte med Cederquist.

§ 9 Diskussion: Nycklar till styrelserummet och personliga skåp

Den avgående styrelsen lämnar över sina nycklar till styrelserummet och det personliga skåpet till den tillträdande styrelsen.

§ 10 Diskussion: JF-klaga

Det har inkommit en JF-klaga som rör hur styrelsen hanterat olika situationer som hänt under verksamhetsåret. Den första kritiken rör att man inte anordnat fler fulsittningar och att styrelsen sagt att man ska kolla på det men inte återkommit.

Styrelsen tycker också det är tråkigt att det inte gick att lösa någon fulsittning. Evenemangsutskottet fick i uppdrag att försöka hitta ett datum som passade men det gick inte att hitta. Önskemålet följdes således upp men var aldrig möjligt att tillgodose. Under hösten förekommer flera andra evenemang som krockade och därmed fanns det inte något utrymme för att anordna en fulsittning. Styrelsen har försökt vara tydliga i protokollen med att önskemålet därför har tagits vidare till nästa verksamhetsårs evenemangsansvariga, både genom deras muntliga överlämning och i deras testamente.

Den andra kritiken rör hanteringen av den föregående ordförandes avgång. Det rör bland annat att styrelsen föll för tryck utifrån, att det tog två dagar innan information kom om varför ordförande valt att avgå och att styrelsen inte lyssnade på medlemmarna och gav dem en chans att vara med och bestämma. Klagomålet vill även veta hur styrelsen i överlämningen med den tillträdande styrelsen diskuterat misstagen och hur dessa inte ska ske igen.

Styrelsen tycker det är tråkigt och är ledsna om medlemmar upplever att situationen hanterades dåligt. Det ska förtydligas att den föregående ordförande valde frivilligt att avgå och är inget som styrelsen har mandat att ta beslut om. Det är även viktigt att uppmärksamma att i informationen som publicerades efter ordförandes avgång konstaterades endast att det var en värdegrundsöverträdelse, inte att personen i fråga skulle vara antisemit. Det är beklagligt att det gick spekulationer om att det skulle röra sig om andra saker. Det var en väldigt svår situation och styrelsen försökte informera så snabbt som möjligt. Styrelsen har försökt göra det bra för alla studenter och försökte tillgodose alla intressen så bra som det gick. Det är svårt att hitta en balansgång. Styrelsen tyckte även det var viktigt att värna och

skydda individen. Styrelsen försökte tillgodose klagomålen som uppkom efter första informationen genom att på begäran, förtydliga informationen. Det har varit svårt att vara mer transparent i situationen.

Årsmötet var även en ventil där alla som ville fick tala. Det fanns en motion i sammanhanget där alla som var på plats fick möjlighet att föra sin talan och rösta. Motionen öppnade således upp för diskussion inom frågan och den blev utredd. Om man har vidare synpunkter på hur enskilda styrelseledamöter har behandlat en fråga, hade det behövts mer information för att detta skulle kunna besvaras.

Det ska också uppmärksammas att under överlämningsresan diskuterades situationen med den tillträdande styrelsen och vilka lärdomar som styrelsen har dragit av vad som hänt. Det som bland annat kom på tal var att det är otroligt viktigt med kommunikation och att man ska våga ta hjälp av inspector, proinspector och andra som har mer erfarenhet av liknande situationer.

§ 11 Diskussion: JF-önska

Det har inkommit en JF-önska om att ha fler fultsittningar.

Evenemangsansvariga berättar att deras utskott försökte fixa en fultsittning under hösten men tyvärr fanns det aldrig något datum som passade. Det var mycket annat som hände under hösten, såsom mässor och andra evenemang, och därför gick det tyvärr aldrig att få ihop. De tillträdande evenemangsansvariga är med under mötet och tar till sig önskemålet till nästa år. De har även fått information om önskemålet, både muntligen vid överlämningen och i sitt testamente.

§ 12 Info: IR-möte

Ordförande har varit på IR-möte och informerar att de gick igenom institutionens ekonomi och den pågående utredningen om hur arbetsmiljön är på institutionen. I övrigt var det små diskussioner, bland annat om att vissa är oroliga för februaris löneutbetalning eftersom institutionen också blev påverkade av hackerattacken som nyligen ägde rum.

§ 13 Info: SJM 2024

Sekreteraren informerar om att hon fått ett mail från Mannheimer Swartling om att Svenska Juridiska Mästerskapen 2024 är inställt. Det ställs in på grund av flera bidragande faktorer som resulterat i att tidsplanen inte kunnat hållas. Tävlningen ska vara tillbaka igen under år 2025.

§ 14 Övrigt

Inget övrigt tas upp.

§ 15 Nästa möte

2023-02-06 kl. 08:00-09:00.

§ 16 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:50

Emil Bertilson

Emil Bertilson (7 feb. 2024 12:30 GMT+1)

Emil Bertilson

Rasmus Wengelin

Rasmus Wengelin (6 feb. 2024 20:05 GMT+1)

Rasmus Wengelin